
SCHRIFTELIJKE VRAAG

nr. 310
van FREYA PERDAENS
datum: 6 januari 2023
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Plastic flessen  -  Recylage

Ik verwijs naar mijn schriftelijke vragen nr. 511 van 16 februari 2022 en nr. 675 van 7 
april 2022. Beide handelden over de recyclage van plastic flessen.

In het antwoord op de laatste vraag kon ik het volgende lezen: “De definitieve 
goedkeuring van de gegevens voor het aangiftejaar 2021 volgt na afloop van de 
gebruikelijke analyses door de Interregionale Verpakkingscommissie, vermoedelijk eind 
2022 - begin 2023.”

1. Zijn de definitieve cijfers van 2021 intussen al beschikbaar? Hoeveel van de 
gesorteerde PET-flessen gingen naar bottle-to-bottlerecyclage, hoeveel naar 
‘thermoformed sheets’ en hoeveel naar technische vezeltoepassingen?

2. Hoeveel ton PET-flessen werden in 2021 gesorteerd?



ZUHAL DEMIR 
VLAAMS MINISTER VAN JUSTITIE EN HANDHAVING, OMGEVING, ENERGIE EN TOERISME

ANTWOORD
op vraag nr. 310 van 6 januari 2023
van FREYA PERDAENS

1. Fost Plus heeft eind maart 2022 haar rapportering voor het kalenderjaar 2021 aan de 
Interregionale Verpakkingscommissie overgemaakt. De definitieve goedkeuring van de 
gegevens voor het aangiftejaar 2021 volgt vermoedelijk binnenkort, na afloop van de 
gebruikelijke analyses door de Interregionale Verpakkingscommissie.

 
Een bevraging van de recycleerders leert dat van de gesorteerde blauwe en 
doorzichtige PET-flessen 65% naar bottle-to-bottlerecyclage ging, 32% naar 
thermogevormde verpakkingen en 3% naar technische vezeltoepassingen.

2. Volgens de huidige cijfers werd in 2021 55,3 kT PET-flessen gesorteerd en afgevoerd 
voor recyclage. Dit cijfer is niet gewijzigd sinds het beantwoorden van schriftelijke 
vraag nr. 675 van 7 april 2022. Dit cijfer is echter voorlopig en werd nog niet definitief 
goedgekeurd.


